
 PROTOKOLL 

Tid: måndag 2023-12-18 

Plats: Savannen 

Närvarande: Leif Åkerblad  

Ove Larsson 

Harriet Andersson 

Elisabeth Schade Dahlström 

Håkan Ohlin 

Gisela Andersson 

Ej närvarande:  P-O Samson 

§ 1 Mötet öppnas

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Fastställande av dagordning

Förslag till dagordning fastställdes. 

§ 3 Val av justerare

Att justera dagens protokoll jämte ordförande valdes Harriet Andersson. 

§ 4 Föregående protokoll

Föregående protokoll genomgicks, godkändes och lades till handlingarna. 

§ 5 Årsmötesplanering

*Vi diskuterade dispositionen av verksamhetsberättelsen och arbetsfördelningen.

*Föredragningslistan lästes igenom och gjorde några korrigeringar.

*Ekonomirapporter – P-O hade mailat resultat – och balansrapport och meddelat att budgeten ser ut

att hålla, en hyra återstod att betala., avgifter för några cirklar väntades in på kontot. 

*Medlemsavgift 2025 – Håkan informerade att det blir en höjning av avgiften till Förbundet med 30

kr/medlem. Kan detta påverka vår föreningsavgift? Håkan tar kontakt med Bengt Halblerg för att få 

klarhet. 

*Styrelse och funktionärer, - vi kontrollerade att namnen stämde i de olika kommitteérna,.

*Besked till valberedning – kontaktas ev. senare

*Praktiskt kring Årsmötets genomförande – Pingstkyrkan bokad, ordförande och sekreterare för

mötet tillfrågade, Jan Kesker håller i parentation och Gun Christiansson spelar. Bestämdes att 

annonsera i AT. Gisela kollar senast datum för annonsering och för verksamhetsberättelsen Material 

till verksamhetsberättelsen skickas till Gisela. 

Beslöts att inte ta ut någon avgift till årsmötet. *



§ 6 Förebyggandeenheten, Alingsås kommun. Referensgrupp.

Det har kommit en förfrågan till styrelsen om deltagande i en referensgrupp „Förebyggande enhet“. 

Vi ställer oss positiva till att vara med och Elisabeth deltar vid första tillfället för att få mer 

information. 

§ 7 Övriga frågor

Harriet meddelade att det blir en ny aktivitet nästa år då kortspelet Canasta  kommer erjudas 

varannan onsdag fm 

Funderade på tid och plats för vårens Seniorpubar. Harriet har varit i kontakt med Skåål, som kan ta 

emot tisdagar och Hans Z har erbjudande från Grand om torsdagar. Inget beslut men funderade om vi 

kan ha pubkvällar två ggr/ månad.  

Förebyggande enheten tillfrågade om information på ett onsdagsmöte i vår. Beslöts att flytta tillfället 

från den 8/5 till den 22/5. 

Elisabeth önskade köpa „Handbok för Pensionärsråd“ vilket godkändes. 

§ 8 Kommande styrelsemöte:

Nästa styrelsemöte måndagen 22 jan-24 OBS! Tiden 9.00 

§ 9 Mötet avslutas

Ordförande tackade för uppmärksamheten och förklarade mötet avslutat. 

Justeras 

Gisela Andersson 

sekreterare 

Leif Åkerblad Harriet Andersson 


